

Tender Notice **Rehabilitation of classrooms and toilet blocks in 9 schools in Mafrag** **and Irbid Governorate.** **(ITB/JDFY/2020/006)**

NRC – Jordan office is soliciting bids from reputable Contractors that are duly registered / licensed with the Government of Jordan for the Rehabilitation of classrooms and toilet blocks in 9 schools in Mafrag and Irbid Governorate

Deadline for tender:

The deadline for submission of tenders is 14.00 on the 26th of April 2020. Companies who do not submit their bid by this deadline will not be considered.

Complete tender documents can be obtained by e-mail, free of charge from the 22nd of March 2020 up until the deadline on the 26th of April 2020. The tender documents should be requested by emailing: jo.contact@nrc.no stating the name of the company requesting the tender package. (No quotations should be submitted to this e-mail address, any offers sent to this e-mail will be disregarded.)

دعوة لاستدراج عروض أسعار **لصيانة و إعادة تأهيل غرف صفية و وحدات صحية في تسعة مدارس في محافظة المفرق و إربد** **(ITB/JDFY/2020/006)**

يعلن المجلس النرويجي للاجئين عن طرح مناقصة مع السادة المقاولين ممن هم مرخصون رسمياً لدى الحكومة الأردنية لصيانة و إعادة تأهيل غرف صفية و وحدات صحية في تسعة مدارس في محافظة المفرق و إربد.

آخر موعد لتسليم المناقصات:

آخر موعد لتسليم المناقصات هو 26/04/2020 الساعة الثانية ظهراً. لن يتم النظر إلى العروض المقدمة بعد هذا التاريخ.

يمكنكم الحصول على وثائق العطاء كاملة مجاناً من خلال البريد الإلكتروني وذلك ابتداء من صباح يوم 22/03/2020 وحتى 26/04/2020. يمكن الحصول على وثائق العطاء وجميع الأوراق المطلوبة من خلال البريد الإلكتروني التالي: jo.contact@nrc.no مع ذكر اسم الشركة. (لا تُقبل العروض المرسلة عبر البريد الإلكتروني وأي عرض يتم إرساله إلى البريد الإلكتروني سيتم تجاهله).